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BESTUUR
Het bestuur bestond vanaf april 2022 uit:

•	 Ineke	Mulder,	voorzitter
•	 Jan	de	Lange
•	 Jelle	Bluemink	(tot	januari	2023)
•	 Joost	van	Mierlo
•	 Judith	Wentzler
•	 Peter	Hoogvliet,	penningmeester

Het	bestuur	is	11	maal	bijeen	geweest.

In	de	loop	van	het	verslagjaar	zijn	er	kandidaten	gevonden	om	het	bestuur	weer	compleet	te	maken.	
Zie	het	plan	2023	-	2024.

In	december	heeft	Saskia	de	Swart,	de	bewoners	ondersteuner	ons	verlaten	voor	een	andere	baan.	
Het	is	niet	gelukt	om	via	Wijkz	(de	werkgever	van	Saskia)	de	vacature	op	te	vullen.	Gelukkig	is	dat	
wel	op	een	andere	manier	gelukt;	samen	met	het	Wijkberaad	Bloemenbuurt,	waar	Saskia	ook	werkte,	
hebben	we	de	functie	vacant	gesteld	en	Leen	van	der	Heijdt	aangenomen.	Leen	woont	in	onze	wijk	
en	vervult	op	zzp	basis	de	functie.

Ook	voor	de	SBOB	is	de	Covid	periode	en	alle	beperkingen	die	daarvan	het	gevolg	waren	een	lastige	
periode	geweest	waarbij	het	moeilijk	was	om	naast	allerlei	zorgen	die	bewoners	hadden	het	vuur	dat	
bij	een	vrijwilligersorganisatie	hoort	brandende	te	houden.

De	vorig	jaar	aangekondigde	bezuiniging	van	de	basissubsidie	heeft	wat	hoofdbrekens	gekost.	Het	
blijft	zoeken	naar	mogelijkheden	voor	kostenbesparing	en	voor	het	verhogen	van	inkomsten.	Zo	helpt	
het	dat	bij	alle	activiteitensubsidies	ook	de	uren	van	de	bewoners	ondersteuner	worden	meegenomen	
in	de	subsidieaanvraag.	Samen	met	de	redactie	van	de	Boomgaard	hebben	we	gekeken	hoe	zij	hun	
kosten	kunnen	beperken.	Maar	ook	hoe	we	de	inkomsten	kunnen	vergroten.	Nieuw	is	dat	bewoners	
een	bijdrage	kunnen	doneren	voor	de	Boomgaard.	
Naast	de	basissubsidie	heeft	het	bestuur	bij	het	stadsdeel	subsidies	aangevraagd	voor	Haloween	en	
de	IJsbaan.	De	winkeliersorganisatie	van	de	Fahrenheitstraat	heeft	een	groot	aandeel	op	zich	geno-
men	van	de	kosten	voor	de	IJsbaan.

Het	stadsdeelkantoor	heeft	een	convenant	ontwikkeld	waarin	afspraken	tussen	bewonersorganisatie	
en	het	stadsdeel/gemeente	zijn	vastgelegd.	Dit	convenant	is	voorwaarde	voor	het	verkrijgen	van	de	
basissubsidie.	Het	convenant	is	in	januari	2023	getekend.

De	samenwerking	met	de	andere	wijkberaden	van	Segbroek	is	ook	weer	opgepakt.	Drie	keer	per	
jaar	komen	de	voorzitters	van	de	wijkberaden	bijeen	samen	met	het	stadsdeelkantoor.	Deels	om	van	
elkaar	te	leren,	maar	ook	om	de	gedeelde	belangen	verder	te	versterken.

Het	bestuur	en	werkgroep	fietsenstalling	hebben	zich	gebogen	over	de	toekomst	van	de	werkgroep	
en	de	fietsenstallingen.	We	onderstrepen	beiden	het	belang	van	het	bestaan	van	de	fietsenstallingen	
en	zijn	overeengekomen	hoe	we	de	opbrengsten	van	de	stalling	willen	inzetten.
Onder	verantwoordelijkheid	van	het	bestuur	zijn	digitale	nieuwbrieven	uitgebracht	en	berichten	ge-
plaatst	op	verschillende	sociale	media.	Uiteraard	kwam	ook	De	Boomgaard	weer	vier	keer	uit,	maar	
de	inhoud	daarvan	valt	onder	de	verantwoordelijkheid	van	de	redactie

Het	is	mooi	om	te	zien	dat	de	activiteiten	na	corona	weer	tot	leven	zijn	gekomen.	In	2022	hebben	er	
veel	mooie	projecten	plaatsgevonden,	zoals	Halloween,	de	ijsbaan	en	het	zomerfeest	Kastanjeplein.	
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WERKGROEPEN

WERKGROEP Speeltuin en fietsenstalling ACACIASTRAAT 

De	werkgroep	bestond	uit:

•	 Florine	Wilbrink
•	 Hans	Verboom
•	 Ilona	Eikhoudt

Juni 2022 | Straatspeeldag in de Acaciastraat 
(zie	flyer	hieronder)

  

Sept 2022 | Burendag 
(zie	foto’s	hieronder)
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WERKGROEP KASTANJEPLEIN

De	werkgroep	bestond	uit:

•	 Geert	Snijders
•	 Hans	Verboom
•	 Hedwig	Miessen
•	 Marijke	Wegerif

Afgelopen	jaar	konden	we	weer	volledig	de	activiteiten	oppakken	die	we	vorige	jaren	gewend	waren:	
zomerfeest,	Haloween	en	IJsbaan.
  
Juni 2022 | Zomerfeest
Het	afgelopen	jaar	zijn	we	begonnen	met	het	zomerfeest	in	juni.	Met	een	grote	stormbaan,	een	lucht-
kussen,	muziek	en	ijsjes	hebben	de	kinderen	zich	onder	mooie	weersomstandigheden	kunnen	verma-
ken.	De	opkomst	was	goed	en	het	was	als	vanouds	weer	gezellig.

Oktober 2022 | Halloween
Halloween	was	een	hele	klus,	maar	we	hebben	weer	ons	best	gedaan	en	met	een	grotere	groep	
vrijwilligers,	waar	wij	erg	blij	mee	waren,	hebben	wij	het	plein	feestelijk	kunnen	aankleden.	En	weer	
vele	mooie	nieuwe	Halloween	achtige	attributen	aangeschaft.	Ook	hebben	we	opbergboxen	kunnen	
kopen	om	zo	de	vele		attributen	op	een	veilige	en	correcte	wijze	op	te	kunnen	bergen.
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December 2022 - Januari 2023 | IJsbaan
De	ijsbaan,	tot	slot,	een	activiteit	die	de	werkgroep	1	x	in	de	5	jaar	probeert	te	realiseren.	Wij	be-
stonden	in	2020	10	jaar,	maar	door	de	corona	epidemie	is	het	toen	niet	gelukt	om	dat	te	vieren.	Dat	
hebben	we	nu	in	2022	gedaan.	Het	was	vooral	financieel	een	grote	uitdaging	om	dat	voor	elkaar	te	
krijgen.	Het	is	ons	gelukt	mede	door	financiële	steun	van	de	winkeliers	van	de	Fahrenheitstraat	en	het	
stadsdeelkantoor	Segbroek.	Hiervoor	onze	hartelijk	dank!	Het	was	dit	jaar	voor	het	eerst	meer	aan-
gekleed,	er	was	muziek,	er	stond	een	mooie	blokhut	waar	drinken	gekocht	konden	worden,	er	waren	
activiteiten	in	de	2	weken	dat	de	baan	er	stond.	We	hebben	met	heel	veel	vrijwilligers,	al	bekende	
maar	ook	nieuwe,	toezicht	gehouden	op	de	ijsbaan,	gezorgd	dat	die	schoon	was	en	behandeld	werd.	
Kortom	een	geslaagd	feest.	Het	weer	was	een	beetje	wisselvallig	en	dat	had	wel	invloed	op	de	drukte	
op	de	baan.

Platina klinker
Dat	ons	werk	gewaardeerd	wordt	blijk	ook	uit	een	prijs	die	we	hebben	gewonnen:	de	platina	klin-
ker,	waar	we	natuurlijk	erg	trots	op	zijn.	We	kregen	die	prijs	voor	onze	langdurige	activiteiten	op	het	
Kastanje	plein.	In	het	kunstmuseum	op	de	Stadhouderslaan	werden	wij	met	vele	andere	kandidaten	
en	vrijwilligers	verwelkomd	met	een	hapje	en	een	drankje.	We	kregen	die	avond	een	cadeaubon	van	€	
2000,-	die	het	Kastanje	plein	naar	eigen	keuze	kan	besteden.

Verlies
Tot	slot	willen	wij	ook	vermelden,	dat	afgelopen,	wederom	een	ex	werkgroepslid	ons	is	ontvallen.	Inge	
Sleebos,	zij	heeft	vele	jaren	samen	met	haar	man	Jan	ons	geholpen,	en	had	het	jaar	daarvoor	aan-
gegeven	dat	zij	beide	wegens	hoge	leeftijd	en	gezondheidsredenen	wilden	stoppen.	Wij	wensen	Jan	
heel	veel	sterkte	met	dit	grote	verlies.	En	we	bedanken	Jan	ook	voor	de		inzet,	en	de	vooral	plezierige	
en	prettige	samen	werking.
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VRIJMARKT

De	werkgroep	bestond	uit:

•	 Siemen	de	Groot

Door	corona	uitloop	kon	er	geen	vrijmarkt	worden	georganiseerd,	maar	wel	ontstond	er	een	spontane	
vrijmarkt.	Het	leuke	was	dat	de	vrijmarkt	daardoor	wat	teruggewonnen	heeft	van	de	bedoeling:	voor	
en	door	kinderen	een	markt	van	spulletjes	en	activiteiten.	Het	nadeel	was	dat	er	onveilige	situaties	
ontstonden	door	verkeer	dat	zich	ook	mengde	in	de	markt	en	helaas	was	er	geen	schoonmaakploeg	
achteraf.

HAAGSE WORM

De	werkgroep	bestond	uit:

•	 Kien	van	Rijn	van	Alkemade
•	 Meggie	Janssen	(tot	juni	2022)
•	 Sigrid	van	der	Laan

Na	overname	in	juni	is	er	contact	gelegd	met	de	18	deelnemers	en	is	het	eerstvolgende	oogstmo-
ment	gepland.	(januari	2023).	Om	de	toegang	tot	de	speeltuin	Acaciastraat,	waar	het	hotel	staat,	op	
alle	momenten	van	de	dag	mogelijk	te	maken	is	er	een	kastje	met	cijferslot	aan	de	poort	bevestigd.	
Deelnemers	kunnen	nu	met	een	code	de	sleutel	uit	het	kastje	nemen	en	zijn	niet	langer	afhankelijk	
van	DAK	kinderopvang.	Voorheen	was	de	poort	namelijk	gesloten	op	momenten	dat	DAK	niet	aanwe-
zig	was	in	het	gebouw	ernaast.

We	merken	dat	deelnemers	een	drempel	ervaren	om	naar	het	wormenhotel	te	gaan	(het	staat	uit	het	
zicht,	achter	een	hoge	muur).	We	hopen	dat	het	met	de	vrije	doorgang	nu	makkelijker	wordt	om	mee	
te	doen.	Er	is	een	oproepje	geplaatst	in	De	Boomgaard	
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WERKGROEP DUURZAME BLOEMEN- EN BOMENBUURT (BLOB)

Dit	is	een	werkgroep	met	zowel	leden	uit	de	Bomenbuurt	als	uit	de	Bloemenbuurt.	

De	werkgroep	bestond	uit:

•	 Alexandra	Tisma
•	 Duurt	Alkema
•	 Gonny	Poelsma
•	 Henk	Bakker
•	 Ineke	Mulder
•	 Lars	Nanninga
•	 Martin	Lenferink
•	 Rob	de	Groot

Annemiek	van	Gurp,	Diederik	Weve,	Joep	Bus,	
Klaartje	de	Vrueh	en	Marlies	van	der	Heijden	verlie-
ten	de	groep.	Lars	Nanninga	is	gestopt	als	coördi-
nator,	Henk	Bakker	neemt	dat	over.

Wij	verzamelen	duurzame	en	energiebesparende	ideeën,	voeren	warmtescans	uit	en	hebben	een	
energiecoach	om	buurtbewoners	te	helpen	energie	te	besparen.	Wij	organiseren	een	aantal	duurzame	
bijeen	komsten	per	jaar.	De	werkgroep	komt	elk	kwartaal	bij	elkaar.

Gesprekken energiecoach
Wij	hebben	40	energiecoach	gesprekken	gehad	met	buurtbewoners.	De	belangstelling	voor	de	
gesprekken	is	groot	en	de	wachttijd	voor	gesprekken	is	medio	2022	toegenomen.	Om	daar	iets	aan	
te	doen	zijn	2	bijeenkomsten	georganiseerd	door	‘de	groene	regentes’	samen	met	de	Blob	waar	17	
bewoners	gebruik	van	hebben	gemaakt.	Inmiddels	zijn	er	nieuwe	energiecoaches	in	opleiding	waar-
door	er	in	2023	waarschijnlijk	meer	gesprekken	gevoerd	kunnen	worden.	

Zonnepanelen
De	zonnepanelen	in	het	kader	van	‘’Buurtbatterij	de	Hyacint’’	liggen	er	nog	steeds	niet	i.v.m.	met	een	
	onduidelijk	rapport	van	de	gemeente	Den	Haag.	In	2023	proberen	wij	het	nog	1	keertje.

Winnaar Energie uit de Wijk Challenge
De	werkgroep	Duurzame	BLOB	is	een	van	de	winnaars	van	Energie	uit	de	Wijk	Challenge	met	de	
Verduurzaming	Dreeshuis	‘’De	Nieuwe	Parel	van	de	wijk’’	Een	bedrag	van	€50.250	is	ter	beschik-
king	gesteld.	De	subsidie	is	binnen.	Eigenaar	Vestia	en	de	gemeente	hopen	in	het	derde	kwartaal	
van	2023	de	verbouwing	af	te	ronden.	Daarna	kan	er	begonnen	worden	met	de	groene	gevel	en	het	
sedum	dak.	Eigenaar	Vestia	wil	de	zonnepanelen	in	eigen	beheer	plaatsen	na	van	ons	het	uitgewerkte	
projectplan	te	hebben	ontvangen.

December 2020 | Bijeenkomst Houtrustkerk
We	hielden	een	bijeenkomst	in	de	Houtrustkerk	woensdag	7	december	2022	over	eenvoudige	
	maatregelen	om	te	besparen	op	het	gebruik	van	gas	(verwarming,	koken,	warm	water).	Met	110	be-
woners	was	de	belangstelling	groot.	
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WERKGROEP FIETSENSTALLINGEN

De	werkgroep	bestond	uit:

•	 Florine	Wilbrink
•	 Gil	Maris
•	 Hans	Verboom
•	 Sandra	Lub
•	 Victor	Spiering
•	 Wim	Bok

Onze	administratieve	kracht	Sandra	gaat	ons	helaas	verlaten,	zij	gaat	een	nieuwe	uitdaging	aan	wat	
werk	betreft	en	heeft	dan	geen	tijd	meer	om	ons	te	ondersteunen.	Wij	zijn	druk	op	zoek	naar	een	op-
volger/ster.	Hopelijk	kunnen	wij	u	tijdens	de	jaarvergadering	positief	nieuws	hierover	positief	nieuws	
brengen.

Op	dit	moment	onderhouden	en	beheren	we	3	fietsenstallingen	in	de	Acaciastraat,	de	Egelantier-
straat	en	de	Beukstraat.

Het	jaar	2022	was	wat	stallingen	beleid	betreft	een	rustig	jaar:	het	dak	van	de	stalling	Egelantierstraat	
is	vervangen,	de	wand	van	de	stalling	Acaciastraat	(aan	de	kant	van	de	speeltuin)	is	dichtgemaakt.	
Daar	bleef	toch	heel	veel	vuil	binnen	waaien	waardoor	de	fietsen	erg	vuil	werden.	En	er	zijn	wat	
haspels	aangeschaft	voor	het	opladen	van	accu’s	motoren	in	de	stalling	Beukstraat.

Er	is	veel	contact	geweest	afgelopen	jaar	met	het	bestuur	van	de	SBOB	over	de	status	van	de	
werkgroep.	De	gesprekken	lopen	positief	en	wij	gaan	als	werkgroep	vanuit	dat	dit,	hopelijk	voor	de	
bewoners	vergadering,	een	goede	afloop	gaat	krijgen.

KENNISGROEP BEWONERSPARTICIPATIE 
(voorheen werkgroep Omgevingswet)

Dit	is	een	werkgroep	met	leden	uit	zowel	de	Bomenbuurt	als	de	Bloemenbuurt.	De	werkgroep	be-
stond uit:

•	 Alexandra	Tisma
•	 Ineke	Mulder
•	 Johan	van	Arragon
•	 Klaartje	de	Vrueh
•	 Martin	Lenderink
•	 Paul	van	den	Berge

Veel	activiteit	heeft	de	groep	niet	vertoond	in	het	afgelopen	jaar.	Dat	volgt	nog	altijd	uit	de	voormalige	
verbondenheid	met	de	Omgevingswet,	u	weet	wel,	die	wet	die	keer	op	keer	wordt	uitgesteld.	Tegen	
het	einde	van	het	jaar	hebben	de	leden	de	koppen	bij	elkaar	gestoken	om	vast	te	stellen	hoe	verder	
te	gaan.	Daaruit	is	een	planning	voor	2023	voortgekomen.
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VERKEER EN VEILIGHEID

De	werkgroep	bestond	uit	bewoners	van	de	Bloemenbuurt	en	de	Bomenbuurt:

•	 Frank	Dessens	(voorzitter)
•	 Gerard	Lommers
•	 Ineke	Mulder
•	 Jan	Vonk
•	 Peter	Hoogvliet
•	 Teun	Dekker

De	werkgroep	is	in	2022	vijf	maal	plenair	(deels	digitaal)	bijeen	geweest	en	houdt	zich	bezig	met	het	
verkeer	en	de	veiligheid	in	de	Bomen-	én	Bloemenbuurt.	

Speerpunten
De	werkgroep	richt	zich	op	vijf	speerpunten,	te	weten:

1.	 Herinrichting	Goudenregenstraat
2.	 Parkeerproblematiek
3.	 Verkeerscirculatie
4.	 Verkeersveiligheid
5.	 Continue	verbetering

De	werkgroepleden	nemen	deel	aan	specifieke	bijeenkomsten	(wijkvisie,	klankbordgroepen,	etc),	
stemmen	frequent	af	met	de	beheerders	van	de	openbare	ruimte,	bewaken	bovenstaande	thema’s	en	
consulteren	c.q.	informeren	bewoners	over	de	op	handen	zijnde	ontwikkelingen.	

Ad 1) Goudenregenstaat 
Uitkomsten	resultaten	mentimeter	en	presentatie	besproken.	Besluit	vorming	en	participatietraject	ge-
agendeerd	en	besproken	met	stadsdeel.	2	leden	vormen	onderdeel	Klankbordgroep	(nog	niet	actief).	
Bewaken	status	voortgang	tramlijn	12.	

Ad 2/3/4/5) Overleg gevoerd met wegbeheerder gemeente
Veel	verkeersissues	besproken	welke	deels	ook	verbeterd	zijn.	Deelname	aan	operatie	Bomenbuurt/
mobiliteitsplan.	Incidenteel	overleg	gevoerd	met	bewoners	over	onveilige	situaties.
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DE BOOMGAARD

De	redactie	bestond	uit:

•	 Afke	Kuyper	
•	 Gerard	Kester	
•	 Inez	Post	
•	 Johan	van	Aragon	
•	 Marit	de	Mooij	
•	 Marije	Meijer	
•	 Mies	Mikx	(hoofd	en	eindredactie)
•	 Nicky	Daved
•	 Raymond	Krul	(hoofd	en	eindredactie)

De	redactie	is	op	een	paar	plekken	gewijzigd.	
Jelle	Bluemink	is	vertrokken,	Marije	Meijer	en	
Raymond	Krul	hebben	het	team	versterkt.

In	2022	zijn	vier	edities	van	de	Boomgaard	
verschenen	met	een	oplage	van	4.100.	De	
Boomgaard	wordt	bezorgd	door	37	vrijwilligers,	
die	ieder	een	aantal	straten	voor	hun	rekening	
nemen.	Vanuit	de	Bolster	coördineerde	Saskia	
van	Wijkz	het	bezorgproces.	

Om	van	elkaar	te	leren	en	elkaar	te	inspireren,	hebben	in	2022	vergaderingen	plaatsgevonden	met	
andere	redacties	van	Haagse	wijkbladen.	Een	van	de	concrete	zaken	die	zijn	uitgewisseld,	is	informa-
tie	over	drukkers	en	hun	tarieven.	Geen	overbodige	luxe	in	een	tijd	waarin	we	te	maken	hebben	met	
afnemende	subsidie.	Voor	2023	zal	de	Boomgaard	het	met	minder	budget	moeten	doen	en	‘druk-
werk’	is	onze	grootste	kostenpost.	Daarnaast	is	het	leerzaam	om	van	andere	redacties	te	horen	hoe	
zij	te	werk	gaan	en	bepaalde	zaken	aanpakken.	

Ook	hebben	we	in	2022	kritisch	gekeken	naar	het	coverbeleid.	Lange	tijd	waren	de	covers	wat	on-
persoonlijk,	terwijl	de	cover	toch	het	visitekaartje	van	je	blad	is.	Daarom	hebben	we	twee	keer	een	
portret	op	de	cover	gezet,	waardoor	de	Boomgaard	een	wat	warmere	en	meer	persoonlijke	uitstraling	
heeft	gekregen.	Dat	is	goed	bevallen	en	smaakt	naar	meer.

Wat	verheugend	is	om	te	melden,	is	dat	we	in	2022	meer	spontaan	ingezonden	stukken	hebben	
gekregen	van	bewoners,	variërend	van	ongenoegen	over	de	gemeentelijke	plannen	om	het	riool	te	
vervangen	tot	smakelijke	tips	over	waar	je	de	beste	saté	kunt	eten.

Verder	willen	wij	onze	vormgever	Joke	ter	Harmsel	bedanken,	die	de	Boomgaard	ieder	nummer	weer	
van	een	aantrekkelijk	uiterlijk	voorziet.	Last	nut	not	least	verdienen	ook	de	adverteerders	een	pluim.	
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Al	deze	activiteiten	zijn	terug	te	vinden	in	de	financiële	jaarrekening	hieronder.

JAARREKENING SBOB ALGEMEEN

Code SBOB algemeen Uitgaven Inkomsten

4700 Kantoorbenodigdheden 479,55

4750 Telefoon en internet 364,56

4550 Bankkosten 171,44

4520 Representatie	en	verteer 594,42

4790 Overige	kantoorkosten 350,00

4810 Accountants-	en	administratiekosten 138,01

5000 Vergoeding	gebruik	Bolster 3.600,00

7000 Uitgaven	basissubsidie 6.850,00

7003 Uitgaven	externe	communicatie 14.804,82

7005 Uitgaven	activiteitensubsidies 3.133,38

8000 Basissubsidie 20.704,00

8003 Subsidie	externe	communicatie 2.680,00

8004 Opbrengst	advertenties 6.445,00

8005 Halloween,	zomerfeest	en	straatspeeldag 3.909,42

8008 Duurzame	ijsbaan 5.000,00

9000 Buitengewone	lasten 510,30

9050 Buitengewone	baten 2.429,98

Nog	te	betalen	ijsbaan	8008 5000,00

Nog	te	betalen	activiteiten	8005 4000,00

Nog	te	betalen	overige	8000 1.200,00

Totaal 41.196,48 41.168,40

Resultaat -28,08

JAARREKENING FIETSENSTALLINGEN

Code Fietsenstallingen Uitgaven Inkomsten

4400 Huurbetaling	fietsenstalling	Beukstraat 13.131,15

4555 Bankkosten	fietsenstallingen 360,71

7110 Onderhoud	Beukstraat 3.170,23

7120 Onderhoud	Acaciastraat 310,97

7140 Onderhoud	Egelantierstraat 92,30

7150 Algemene	kosten	fietsenstallingen 751,57

8100 Huuropbrengst	Beukstraat 15.302,58

8110 Huuropbrengst	Acaciastraat 3.597,51

8130 Huuropbrengst	Egelantierstraat 3.516,50

Totaal 17.816,93 22.416,59

Resultaat 4.599,66
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Bij	deze	(concept)jaarrekening	-waar	nog	een	paar	kleine	wijzigingen	in	zullen	komen-	maakt	de	
	penningmeester	de	volgende	opmerkingen.

1.	 	De	korting	op	de	basissubsidie	die	de	gemeente	heeft	opgelegd,	werd	in	2022	opgevangen	door	
een	eenmalige	subsidie	voor	externe	communicatie.	De	basissubsidie	is	echter	onvoldoende	om	
onze		reguliere	kosten	te	dekken	

2.	 	Met	name	de	Boomgaard	is	een	kostenpost.	Inmiddels	hebben	we	met	de	redactie	afspraken	
gemaakt	over	verlaging	van	de	kosten	en	verhogen	van	de	opbrengsten	want	we	willen	graag	de	
Boomgaard	als	kwalitatief	hoogstaand	informatiebulletin	voor	de	wijk	en	zelfs	daarbuiten	in	stand	
houden.

3.	 	Er	zijn	nog	flink	wat	projecten	die	over	de	jaargrens	zijn	gegaan	en	nog	niet	zijn	afgerekend.	Daar-
voor	is	geld	gereserveerd	maar	er	zit	nog	wat	onzekerheid	of	we	binnen	de	begrotingen	blijven.

4.	 	Er	is	een	aantal	eenmalige	baten	wat	niet	gebruikelijk	is	voor	een	bewonersorganisatie.	Mede	door	
deze	meevallers	slagen	we	er	in	net	quitte	te	spelen	op	onze	regulier	begroting.

5.	 	Doordat	er	relatief	weinig	geld	aan	onderhoud	werd	uitgegeven	voor	de	fietsenstallingen	was	daar	
een	positief	resultaat.	Er	is	geen	noodzaak	dit	resultaat	te	reserveren	voor	onderhoud	zodat	we	het	
in	zijn	geheel	op	rekening	van	de	werkgroep	fietsenstallingen	laten	staan.

6.	 	Het	eigen	vermogen	ziet	er	door	deze	toevoeging	goed	uit.	Maar	zoals	al	blijkt	uit	het	geprognoti-
seerde	verlies	voor	2023	blijft	het	erg	lastig	om	als	bewonersorganisatie	kostendekkend	te	blijven	
werken.	We	hebben	het	eigen	vermogen	als	risicobuffer	dus	hard	nodig.			

De	balans	ziet	er	als	volgt	uit:

BALANS 2022

Code Omschrijving Activa Passiva

0130 Inventarissen 300,00

0740 Waarborgsom	fietsenstalling	Beukstraat 1.000,00

1010 ING	Betaalrekening 65.188,00

1012 ING	spaarrekening 26.537,74

1100 ING	fietsenstallingen 13.267,00

1111 ING	Spaarrekening	fietsenstallingen 15.089,97

1400 Eigen	Vermogen 38.353,35

1401 Reserve	grootonderhoud	fietsenstallingen 19.198,71

1550 Vooruitbetaalde	bedragen 1.163,36

1810 vooruit	ontvangen	bedragen 46.125,00

1850 Nog	te	betalen	bedragen 11.000,00

3000 Sleutelborg	Fietsenstallingen 3.298,01

Saldo 2022 4.571,00

122.546,07 122.546,07
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PLAN SBOB 
april 2023 - april 2024
BESTUUR
Als	de	bewonersvergadering	dit	sanctioneert	dan	zullen	vanaf	april	deel	uitmaken	van	het	bestuur:

•	 Adrie	van	den	Berge,	secretaris
•	 Arjan	Schoolderman
•	 Maria	Angenent,	voorzitter

Ineke	Mulder	neemt	afscheid	als	voorzitter,	Joost	van	Mierlo	treedt	terug	als	bestuurslid.	Samen	met	
de	nog	zittende	bestuursleden	Jan	de	Lange,	Judith	Wentzler	en	Peter	Hoogvliet	(penningmeester)	is	
er	weer	een	compleet	bestuur

Alle	beperkingen	die	met	de	COVID	pandemie	te	maken	hadden	zijn	nu	hopelijk	voorbij	en	dat	
	betekent	dat	wij	met	hernieuwd	elan	verder	werken	aan	een	goed	woon-	en	leefklimaat	in	onze	wijk.	
Wat	dat	is	waar	de	SBOB	voor	is.

Ook	in	2023	zullen	we	de	natuurlijk	weer	de	reguliere	bestuurlijke	taken	uitvoeren:	een	begroting	
	opstellen,	subsidies	aanvragen,	de	wijk	vertegenwoordigen	in	contacten	met	andere	organisaties	
	binnen	en	buiten	de	wijk,	de	nieuwsvoorziening	verzorgen	middels	digitale	nieuwsbrieven	en	het	
archief	beheren.	

Leden	van	het	bestuur	maken	deel	uit	van	enkele	werkgroepen,	ook	om	de	onderlinge	afstemming	
van	de	diverse	aandachtsgebieden	te	verzorgen.	

Daarnaast hebben we voor 2023 een aantal gerichte voornemens:
•	 	In	2021	is	door	onze	wijk	en	de	gemeente	samen	een	wijkvisie	opgesteld	met	plannen	om	de	wijk	

nog	aantrekkelijker	te	maken	door	die	op	onderdelen	anders	in	te	richten.	Deze	herinrichting	zou	
kunnen	plaatsvinden	als	de	wijk	toch	op	de	schop	moet	om	de	riolering	te	vervangen.	Dit	zou	
vanaf	2023	kunnen	aanvangen,	in	het	collegeakkoord	dat	in	2022	is	opgesteld	wordt	dit	initiatief	
wel	genoemd,	maar	de	uitvoerring	ervan	is	niet	concreet	aangegeven.	Wij	zullen	in	2023	actief	zijn	
om	te	zien	hoe	we	deze	herinrichting	op	de	agenda	kunnen	krijgen	en	houden.	Daarnaast	zullen	
we	kijken	in	het	mogelijk	is	onderdelen	van	de	visie	te	realiseren	die	niet	per	sé	hoeven	te	wachten	
op	de	riolvervanging.rma’s	bezighouden.

•	 	De	techniek	achter	onze	website	is	verouderd	geraakt	en	we	zullen	dit	jaar	beginnen	met	het	
	vernieuwen	daarvan	

•	 	We	willen	na	de	Coronatijd	weer	meer	aandacht	besteden	aan	het	werven	en	begeleiden	van	vrij-
willigers	en	het	onderhouden	van	contacten	met	deze	voor	het	wel	en	wee	van	de	wijk	zo	cruciale	
groep.	

•	 	We	zullen	nagaan	of	het	mogelijk	is	onze	huisvesting	op	een	andere	manier	vorm	te	geven,	deels	
om	kosten	te	besparen,	deels	om	in	een	prettiger	omgeving	aan	de	slag	te	kunnen

De	realisatie	van	deze	voornemens	is	mede	afhankelijk	van	mogelijkheden	om	subsidie	te	krijgen.
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WERKGROEPEN
WERKGROEP ACACIASTRAAT

Fase	2	van	het	opknappen	van	de	speeltuin	ter	hand	nemen.	Weer	een	straatspeeldag	en	burendag	
organiseren.

WERKGROEP KASTANJEPLEIN

Net	zoals	andere	jaren	organiseert	de	werkgroep	dit	jaar	weer	het	zomerfeest	voor	de	zomervakantie	
en	op	31	oktober	het	Haloweenfeest.	In	principe	komt	de	IJsbaan	er	eens	in	de	vijf	jaar,	maar	daar	
komt	waarschijnlijk	verandering	in.	Zodra	dat	bekend	is	maken	we	dat	bekend.

VRIJMARKT

Dit	jaar	jaar	zal	er	weer	een	vrijmarkt	georganiseerd	worden.	Er	is	subsidie	aangevraagd	en	een	ver-
gunning.

HAAGSE WORM

-	 	Er	is	elk	kwartaal	een	oogstmoment	gepland:	januari,	april,	juli	en	oktober.	Deelnemers	kunnen	
dan	hun	emmer	vullen	met	vruchtbare	normenpoep	(het	zwarte	goud)

-	 	De	bakken	bestaan	uit	aparte	hokken	en	deksels	die	niet	altijd	logisch	geplaatst	zijn.	We	willen	de	
bakken	dit	jaar	anders	inrichten,	zodat	de	ruimte	optimaal	gebruikt	kan	worden	en	je	er	makkelijk	
bij	kunt.

-	 We	willen	een	workshop	laten	geven	door	de	compostbakkers
-	 Opnieuw	een	oproep	voor	meer	deelnemers	in	het	Bomenbuurtblad
-	 	We	gaan	polsen	of	deelnemers	interesse	hebben	om	te	laten	zien	wat	ze	met	de	compost	doen.	

Zou	leuk	zijn	om	elkaars	(moes)tuin	te	kunnen	zien	en	tips	over	tuinieren	met	elkaar	te	delen

WERKGROEP DUURZAME BLOEMEN- en BOMENBUURT (BLOB)

Belangrijkste plannen voor 2023
-	 	Nieuwe	energiecoaches	opleiden,	daarmee	het	aantal	energiecoach/warmtescan	gesprekken	

opvoeren	tot	60
-	 Afronden	van	het	project	buurtbatterij	de	Hyacinth
-	 Afronding	verduurzaming	Dreeshuis	Energie	uit	de	Wijk	Challenge
-	 Duurzame	BloB	bijeenkomsten/vergaderingen

WERKGROEP FIETSENSTALLINGEN

-	 	Mogelijkerwijs	gaan	wij	toch	wat	weer	betekenen	voor	de	stalling	Abeelstraat.	Er	zijn	nu	wat	ge-
sprekken	gaande,	en	als	wij	hieruit	komen,	betekent	dit	dat	wij	het	administratieve	gedeelte	gaan	
doen,	en	zij	het	financiële	gedeelte.	Eigenlijk	de	zelfde	constructie	zoals	nu	met	de	SBOB.

-	 	Hopelijk	kunnen	wij	u	daar	meer	over	vertellen	in	de	jaarvergadering.	Verder	zijn	wij	als	werkgroep,	
nog	steeds	op	zoek	naar	nieuwe	of	bestaande	locaties	die	wij	als	fietsenstalling	zouden	kunnen	
gebruiken.

-	 	De	coördinator	gaat	verder	om	op	zelfstandige	titel	te	kijken	of	hij	in	de	Heesterbuurt	het	fietsen-
probleem	op	kan	pakken	en	mogelijkerwijs	nieuwe	stallingen	kan	realiseren.
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KENNISGROEP BEWONERSPARTICIPATIE

Dat	het	onderwerp	participatie	onverminderd	belangrijk	is	laten	diverse	missers,	maar	ook	een	en-
kel	geslaagd	voorbeeld	zien.	Over	het	Dreeshuis	praten	omwonenden	mee	in	het	omgevingsoverleg	
en	de	gesprekken	met	de	buurt	over	de	verdere	invulling	van	het	pand	zijn	gestart.	De	omliggende	
buurten	hebben	hun	ideeën	kunnen	inbrengen	in	het	PlanUivoeringsKader	(PUK)	van	het	Rode	Kruis-
ziekenhuis,	waarin	de	spelregels	worden	vastgelegd	voor	de	toekomstige	ontwikkeling	van	het	terrein.	
Verder	hebben	we	het	afgelopen	jaar	de	presentatie	gezien	van	het	verkeerscirculatieplan	van	de	
buurt.	Ook	daarover	hebben	buurtbewoners	meegepraat,	wat	overigens	niet	automatisch	betekent	dat	
iedereen	met	het	resultaat	tevreden	is.

Toch	zien	we	ook	nog	altijd	projecten	gelanceerd	worden	zonder	dat	iemand	van	de	omwonenden	
ervan	zelfs	maar	op	de	hoogte	is	gebracht,	laat	staan	om	een	mening	gevraagd.	Dakopbouwen	waar	
de	buren	geen	weet	van	hebben,	vormen	van	verkamering	ondanks	een	gemeentelijk	verbod,	of	een	
uitbreiding	met	een	hele	etage	van	het	studentcomplex	op	de	hoek	Acaciastraat/Fahrenheitstraat.	De	
enige	invloed	die	je	dan	nog	kunt	uitoefenen	loopt	vaak	via	een	formeel	bezwaar,	als	je	er	tenminste	
op	tijd	bij	bent.	Dat	is	niet	zoals	je	het	wilt	hebben,	want	behalve	de	juridische	rompslomp	die	het	
meebrengt,	brengt	het	je	ook	in	een	conflictsituatie.	Veel	ergernis	en	kosten	kunnen	voorkomen	wor-
den	door	belanghebbenden	tijdig	bij	de	plannen	te	betrekken.	En	die	plannen	kunnen	er	ook	nog	eens	
beter	door	worden.

Wat	doet	de	kennisgroep	eraan?	Niet	veel,	tenminste	niet	direct.	We	zijn	betrokken	bij	de	eerder	
genoemde	projecten	waar	overleg	op	gang	is	gekomen,	met	als	doel	om	ervaring	op	te	doen,	vast	
te	leggen	en	te	delen	over	hoe	je	dat	doet:	omwonenden,	belanghebbenden,	de	buurt	betrekken	bij	
	kleine	en	grote	projecten.	Voor	dit	jaar	willen	we,	naast	die	betrokkenheid	bij	de	lopende	projecten,	
met	de	Vrienden	van	Den	Haag	in	gesprek	over	gemeenschappelijke	zorgen	en	hoe	daar	aandacht	
voor	te	vragen,	met	de	gemeentelijke	gebiedsregisseur	lopende	en	toekomstige	projecten	doornemen,	
met	de	welstandscommissie	een	gesprek	hebben	over	de	criteria	waaraan	het	bouwplannen	toetst	en	
onderzoeken	of	het	collectief	particulier	opdrachtgeverschap	ook	iets	voor	onze	buurt	kan	betekenen.	
Of	onze	buurten	moet	ik	zeggen,	want	we	doen	dit	samen	met	de	Bloemenbuurt.

Meedoen	(graag!),	ideeën,	vragen?	Altijd	welkom	via	info@bomenbuurtonline,	of			 
johanvanarragon@gmail.com

VERKEER EN VEILIGHEID

Doelstelling(en) en afbakening voor 2023
Het	blijven	signaleren	en	desgewenst	bij	de	beheerder/stadsdeel		aankaarten	van	onveilige	situaties	in	
de	buurt,	in	de	breedste	zin	van	het	woord.	Strak	het	particpatietraject	Goudenregenstraat	monitoren	
(zorgvuldigheid).

DE BOOMGAARD

-	 Ook	in	2023	maken	we	weer	4	keer	een	mooi	wijkblad.
-	 Mies	draagt	haar	taken	na	het	eerste	nummer	over	aan	Raymond.
-	 	Joke	ter	Harmsel	neemt	in	2023	afscheid	als	vormgever;	we	gaan	op	zoek	naar	een	nieuwe	

	vormgever.
-	 	Vanwege	afgenomen	subsidie	moet	de	Boomgaard	bezuinigen,	we	zullen	vooral	kritisch	naar	de	

drukkosten	kijken.	Ook	experimenteren	we	met	mogelijkheden	om	lezers	te	laten	doneren.	
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De	begroting	voor	2023	ziet	er	als	volgt	uit.

BEGROTING SBOB 2023

In Uit

Subidie 20500 Administratieve	ondersteuning 10000

Bank/administratie 400

Telefoon 400

Kantoor	overige 850      

Vergoeding	Bolster	Wijkz 3600

Vrijwilligers	en	bestuur 2000

Onvoorzien	3% 1000

Advertenties 6500 Drukkosten	Boomgaard 13000

Totaal 27000 31250 Tekort  -4250

Begroting fietsenstallingen 2023

In Uit

Beukstraat 16500 Huurbetaling	Beukstraat 15500

Acaciastraat 4500 Onderhoud 4000

Egelantier 4500 Bank	en	overige	kosten 800

Totaal 25500 20300 Overschot 5200

Ook	hier	een	enkele	opmerking:

1.	 	In	de	reguliere	begroting	zijn	geen	activiteiten	opgenomen	omdat	die	helemaal	uit	extra	subsidie	
zouden	moeten	worden	gedekt.	Daar	zit	een	risico	omdat	dat	in	de	praktijk	niet	altijd	gebeurt

2.	 	Er	is	nog	niet	vastgesteld	wat	er	aan	onderhoud	voor	de	fietsenstallingen	gaat	worden	uitge	geven.	
Het	bedrag	in	deze	begroting	is	een	gemiddelde	over	de	afgelopen	jaren.	Het	overschot	van	 
€	5200	is	inclusief	de	reservering	voor	de	werkgroepen	Acaciastraat	en	EBA.	Uiteindelijk	zal	het	
overschot	dus	lager	uitvallen.



17

https://bomenbuurtonline.nl


